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Nedávno jsme slavili svatohavelskou 
pouť, tak bychom si mohli také připo-
menout, kdo to svatý Havel byl. Kdo
při loňské pouti absolvoval šipkovanou,
možná si některé informace vybaví.
Svatý Havel (latinsky Gallus) se narodil 
asi roku 550 na severu Irska a zemřel 
mezi roky 620-640 na území dnešního 
Švýcarska. Jako mladík vstoupil v Irsku 
do kláštera. Zde se naučil číst a psát a 
získal na svou dobu kvalitní vzdělání.
V té době nechal papež vyslat z klášte-
ra důležitou misijní výpravu do střední 
Evropy, kterou vedl svatý Kolumbán.
Misijní cesty papež vysílal nejen z křes-
ťanských pohnutek, ale také z politic-
kých důvodů. S rozšířením církve, kte-
ré byl hlavou, zároveň rozšířil svůj vliv. 
Mniši byli tehdy jediná vzdělaná a gra-
motná vrstva populace (ani šlechtici
nebyli gramotní) a tak se snadno uchy-

Dne 14. 10. jsme společně opět oslavili svatohavelskou pouť.
Jsem ráda, že mohu říci „společně“, protože se do akce pod 
taktovkou Přátel kostela Střezimíř s podporou obce zapo-
jily ostatní místní spolky. Tímto bych chtěla poděkovat 
hasičům, kteří se postarali o stavbu stanů a sezení a otevře-
li muzeum, Labutěnkám za krásné vystoupení a našim 
knihovnicím, které si spolu s paní Šimkovou vzaly na starost
dílničky. Dík patří také naší hospůdce, která v novém kabá-
tě hostila návštěvníky a hlavně muzikanty. 
Snad mohu nazvat letošní pouť vydařenou. Počasí nám sice 
komplikovalo venkovní program, takže Šmatýsanka se z ná-
vsi musela uklidit do hospody, když jim vítr odfoukl stan nad 
hlavou, a při dudácích nám skoro rostly rampouchy u nosu, 
ale jinak si program návštěvníci pochvalovali. Úspěch mělo 
loutkové divadlo z Bystřice, které dětem zahrálo Vodníkovu 
Haničku. Před představením jste na návsi mohli potkat do-
konce „opravdického“ vodníka, když šel na inspekci našeho 
„návesáku“. K hlavním bodům programu patřila také Me-
dová soutěž. Návštěvníci poctivě ochutnávali a vybrali tři
vítěze, respektive vítězky. Je zajímavé, že ač mezi 18 sou-

Znáte patrona svého kostela?
tili na šlechtických dvorech jako písaři 
a někdy i rádci. Působili zde ale záro-
veň jako papežovi velvyslanci.
Když došel svatý Havel do střední Evro-
py, nepokračoval kvůli vyčerpání s ostat-
ními přes Alpy, ale usadil se na břehu 
Bodamského jezera. Zde si postavil 
poustevnu, ve které pravděpodobně 
zůstal až do své smrti. Proto také má-
me o jeho posledních létech života má-
lo informací. Po jeho smrti byl posta-
ven v místech poustevny nejprve malý 
kostelík. Později zde vznikl velmi roz-
sáhlý benediktinský kláštěr, který se 
stal základem hlavního města stejno-
jmenného kantonu Sankt Gallen.
Postava svatého Havla je opředena mno-
ha legendami, které se začaly šířit brzy 
po jeho smrti. Podle jedné z nich zbavil 
svatý Havel kněžnu Fridiburgu posed-
losti ďáblem. Z vděčnosti mu její manžel

franský král Sigibert II. věnoval pozem-
ky v okolí výše zmíněného kláštěra. 
Podle další pověsti se cestou na sva-
tého Havla z houštiny vyřítil medvěd. 
Svatý Havel ho chytil za napřaženou 
tlapu, ze které vytáhl veliký trn. Medvěd
se z vděčnosti stal jeho společníkem
a nosil mu dříví na stavbu poustevny. 
Kromě poutnické hole a sutany je pro-
to svatý Havel obvykle zobrazován s 
medvědem.
    
 

Svatohavelská pouť

těžícími drtivě převažovali muži včelaři, tak jim ceny vy-
foukly samé ženy. A to Hanka Skřivánková, která si odnesla 
včelí úl, dále Lucie Adámková a Iva Vančurová, které si
rozdělily odvíčkovávací tác a knihu o včelaření. 
Středobodem pouti byla slavnostní poutní mše svatá. V kvě-
tinami krásně vyzdobeném kostele se nesly tóny houslí, 
varhan a dalších nástrojů doprovázejících početný sbor.
V takové atmosféře se opravdu duch pozvedá. Nejvíce se 
kostel naplnil večer při koncertě, kdy se hrála Missa Brevis 
od Jiřího Pavlici. Jde o dílo s velkorysým nástrojovým obsa-
zením včetně tympánů a zvonohry. Kdo neviděl a neslyšel, 
o moc přišel. O hudbu při mši a o koncert se postaral páter 
Revenda, mladý a hudbymilovný votický kněz. Základem 
sboru byla opět Écola ze Sedlece, která u nás zpívala při mši 
i před rokem. 
Slavnostní den zakončila pouťová zábava v hospodě. Jistě 
jste všichni obdivovali krásnou novou fasádu, která byla
k té příležitosti dokončena. 
Nyní nás čeká nabitý Advent, pak Vánoce, hned nato ma-
sopust a Velikonoce, pak si odbydem práce na zahrádce
a letní radosti a za chvíli se můžeme těšit na další ročník 
svatohavelské pouti.  
Fotografie a videa z akce si můžete prohlédnout na FB Přá-
telé kostela Střezimíř.

MUDr. Klára Prudhommeová,
Přátelé kostela Střezimíř

MUDr. Klára Prudhommeová
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V minulých měsících jsem úspěšně absolvoval školení ve-
litelů jednotek požární ochrany, které se konalo v Jizbici pod 
Blaníkem. V rámci tří dní nás během prak�ckých cvičení pro-
fesionální hasiči připravovali na situace, které jako jednotka 
musíme řešit. Díky tomuto školení jsme se také zapojili do  
IZS (integrovaného záchranného systému) skrze Fireport.

 Fireport je svolávací služba, pod kterou fungují všechny 
JPO, které většinou asistují profesionálnímu sboru. Nicmé-
ně tato služba funguje pro jakékoliv situace odehrávající se 
na území katastru obce. Pokud tedy nahlásíte na číslo 112 

Něco málo z názvosloví a zkratek, 
abychom našim mladým hasičům

a hasičkám lépe rozuměli.
CTIF je zkratkou francouzského názvu Co-
mité Technique Interna�onal de Préven-
�on et D´ex�nc�on du Feu, což v překla-
du znamená Mezinárodní technický výbor
pro prevenci a hašení požárů. CTIF je celo-
světovou oborovou organizací pro výmě-
nu zkušenos� v oblas� požární ochrany, 
pomoci a záchrany při katastrofách.
Tento výbor sdružuje většinu států Evro-
py (výbory jednotlivých zemí). Je to plat-
forma, na jejímž základě jednotlivé státy 
spolupracují v oblas� prevence a hašení
požárů, a to předáváním poznatků, vzá-
jemnou pomocí, organizováním různých 
školení, ale také soutěží, včetně výchovy 
mládeže.
Soutěže podle pravidel CTIF jsou velmi 
rozšířené ve Francii a Německu. U nás se 
pořádají společně se soutěžemi požární-
ho sportu. Soutěžím podle pravidel CTIF 
se věnuje stále více soutěžních družstev. 
Výhodou těchto soutěží je jejich meziná-
rodní standardizace. Díky této mezinárod-
ní standardizaci se pořádají mezinárodní 
mistrovství a jednou za čtyři roky hasičská
olympiáda.  Zdroj: www.pozary.cz

Rok se s rokem sešel a 22. července 
jsme pořádali již 3. ročník amatérské-
ho turnaje v pétanque. Nejedná se jen 
o sportovní akci, ale především o spo-
lečenskou událost. Jde o hru, při které 
se člověk až tak moc nezapo�, ale kde 
spolu mohou rovnocenně soutěžit mla-
dí i staří, malí i velcí, širocí i tencí....
Je to ideální hra k setkávání a toho si
na ní ceníme především. 

O vybočení ze zajetých turnajových 
kolejí se letos postaraly Labutěnky, kte-
ré se na chvíli proměnily v tančící bur-
lesky. Po tanci na sebe flexibilně hodily 
roli modelek a za tónů francouzského 
popu vynesly na střezimířské molo nej-
lepší kousky s francouzského bazárku. 
Dobrovolné příspěvky za oblečení pu-
tovaly na ak�vity neformálního spolku 
Přátelé kostela Střezimíř. Obnos byl z 
větší čás� využit na uspořádání svatoha-
velské pou� a zbylá částka bude použita
na repasování venkovních dveří kostela.  

Douška k pétanque
  Příjemný den, hezká akce podpořena dobrým úmyslem udělat něco pro zá-
chranu kostela ve Střezimíři. Do hry se zapojili mimo jiných i napros� amatéři 
Jarda Šimek a Pavel Brázda, alias Dřeváci a poklidnou hru pétanque proměnili 
ve skvělou šou. Z počátku se jim nedařilo, ale pak se jich ujal kouč Jirka Marek
a dovedl Dřeváky k vítěznému konci. Ano je to neuvěřitelné, ale pánové Šimek
a Brázda vyhráli a zároveň pobavili všechny zúčastněné. Byli skvělí svým pří-
stupem ke hře, upřímně se radovali z úspěchu svého, ale i soupeřů. Skvělá byla
i malá Sára Tvrdoňová, která byla smutná, když byli vyřazeni její rodiče, a tak
se přidala k Dřevákům. Fandila, zásobovala pi�m a radovala se z každého jejich 
postupu. Luxusní výhru, sýry a víno, ochutnali všichni a pohár byl po pádu roz-
dělen též mezi všechny.

Za mladé hasiče Kamila Šimková

Novinky z dění v JPO Střezimíř nebo 155 jakoukoliv událost spadající 
do kompetence hasičů v katastru naší 
obce, bude naše jednotka operačním 
střediskem povolána jako první. Tento 
nový systém aktuálně testujeme v rám-
ci zkušební verze a hasiči z naší jednot-
ky jsou pro tento systém proškolováni. 
JPO Benešov nám také dala úkol. Apelovat na naše občany, 
aby nepodceňovali nebezpečí při používání rachejtlí, prska-
vek, vánočních fran�šků, petard…, zkrátka všichni víme
– hlavně opatrně. Za JPO Střezimíř Vám přeji hezké svátky.

Ing. Jakub Jelínek – velitel

Turnaj v pétanque 2023 Zlatou trofej si odnesl místní tandem 
ve složení Pavel Brázda a Jarda Šimek. 
Na druhém místě se umís�la dvojice 
Peterkových z Pardubic a tře� cenu si 
taktéž vybojovali přespolňáci. Radost
byla veliká a za rok s vámi opět počí-
táme na startu. 

Fotky a videa z akce najdete
na FB Přátelé kostela Střezimíř.

MUDr. Klára Prudhommeová

SDH Střezimíř
Okresní a krajské kolo Hry Plamen
Tento rok byl jiný než ostatní braňáky, museli jsme se naučit a zvyknout si
na nové značky, uzle i zdravovědu. Co nesmělo chybět, bylo zranění, kvůli 
kterému se na poslední chvíli musela překopat sestava na braňák, ale i na 
požární útok CTIF. Naši žáci a dorostenky se �m vším samozřejmě pro-
kousali. Dne 7. října jsme navš�vili Ouběnice, kde proběhla celá okresní 
soutěž. Tam mladší žáci získali krásné 7. místo. Starší žáci „A“ 1. místo, �m 
pádem si vybojovali postup na krajské kolo a druhá hlídka krásné 12. místo. 
Požárním útokem CTIF jsme si nahnali nějaké body na jarní část. I naše
dorostenky se zúčastnily a �m také získaly postup na krajské kolo, které 
proběhlo 11. listopadu ve Sloupě. Tam počasí moc nespolupracovalo, ale i 
tak jsme se umís�li na výborných místech! Starší žáci 6. místo a dorostenky 
získaly 5. místo. Vzali jsme si ze závodů spoustu zkušenos�, které určitě 
využijeme a těšíme se zas za rok na další braňák!

 Dáša Marková Hoši děkujem!
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   Po Novém roce činnost našeho spol-
ku MS Skalice – Střezimíř obvykle za-
číná Výroční schůzí, kde hodno�me
uplynulý rok. Následovalo jarní sčítání
zvěře a individuální návštěva výstavy 
trofejí za rok 2022. Během jara jsme
udělali dvě brigády na sběr kamene a 
opravili několik mysliveckých zařízení 
pro přikrmování, pozorování a lov zvě-
ře. V červnu jsme se zúčastnili Dětské-
ho dne, který pořádala obec. Průběž-
ně během roku redukujeme zvěř škod-
nou a černou, aby neškodila na polích 
a v lese. Z tohoto důvodu jsme teď na 
podzim uspořádali hon a v plánu má-
me dvě naháňky na černou zvěř.
Na závěr bychom apelovali na naše spo-
luobčany, aby při procházkách v příro-
dě měli své psy na vodítkách a zbytečně
nerušili zvěř. Předchází se tak v tomto 
období jejímu vysilování a zbytečným 
úhynům.

Dění v Mysliveckém spolku Skalice-Střezimíř v roce 2023

Za MS Skalice
myslivecký hospodář Jaroslav Jouzek

Jako každý rok se uskutečnil zájezd 
spolku a to v termínu 10.-11. 6. 2023. 
Tentokrát byl program opravdu pestrý:
Muzeum výroby hraček Jiře�n pod Bu-
kovou, prohlídka s průvodcem po měs-
tě Žitava, zámek Frýdlant, rodný dům
s muzeem Ferdinande Porsche Vra�-
slavice nad Nisou. Hlavním bodem pro-
gramu byla Žitavská úzkokolejka s pro-
hlídkou depa. Zájezd byl opět plně ob-
sazen a věříme, že si jej všichni užili.

A pak už se rozběhly přípravy na na- 
še první Léto na drezíně. Čtyři prázd-
ninové neděle: 2. a 16. července, 13. a 
27. srpna se konaly jízdy na drezínkách.
Vlašťovka s Dvojkou vozily zájemce po 
tra� lemované skalnatými zářezy v oko-
lí nejvýše položeného nádraží na býva-
lé dráze císaře Fran�ška Josefa I. Zájem
byl opravdu veliký, jízdy díky rezervač-

nímu systému byly vyprodány a ten, 
kdo přijel náhodně, mohl se svézt na 
kratším úseku před nádražím na tře� 
drezíně. Poděkování patří SDH Střezi-
míř za skvělý catering na každé této
akci a krásným „ry�řkám“ z Kraje Bla-
nických ry�řů Ivě Jirovcové a Terezce 
Kubištové nejen za provoz rezervační-
ho systému a výdej jízdenek.

O poslední neděli 27. 8. jsme za 
účas� samotného ry�ře z Velkého Bla-
níku pokř�li Dvojku na „Rosničku“.  
Jméno pro naší drezínku vymyslel a vý-
hercem poukazu na pobyt v Penzionu
U Modré kočky ve Vo�cích, se stal Vašík
Šplíchal. Tímto mu moc děkujeme a 
blahopřejeme. Majiteli penzionu Luboši
Mudrovi děkujeme za krásnou cenu.

Na pozvání Klubu přátel Krušnohor-
ské železnice jsme rozdávali radost sve-

zením na Vlašťovce v rámci Oseckých 
slavnos� v sobotu 19. 8. 2023.

Na konci srpna nás zaskočila zpráva 
ze Správy železnic o záměru zavést stře-
zimířský zářez ve skále přebytečnou ze-
minou z tunelu Mezno. Okamžitě se 
začalo jednat o změně plánu. Zavezení 
zářezu by znamenalo smazání a zniče-
ní více jak dese�leté práce zakladatelů 
spolku a defacto ukončení činnos�. 
Jednání o změně plánu stále probíhají, 
ale všichni pevně věříme, že se najde 
jiné řešení a drezínky se budou moci 
po opuštěné tra� prohánět dál. Děku-
jeme všem, kteří podepsali pe�ci za zá-
chranu areálu střezimířského nádraží.

Regionální den železnice v Praze,
sobota 9. 9. 2023. Počasí slunečné, 
spousta krásných mašinek k vidění, 
zájem opět opravdu velký. Děkujeme 
Vám všem, co jste přišli vyzkoušet pá-
kovou drezínu Vlašťovku. Věříme, že
jste si to užili, hlavně dě�.

21. 10. 2023 se konala akce Tábor s 
párou. Opět bylo krásné počasí a opět 
Váš velký zájem. Děkujeme Českým dra-
hám za pozvání a Vám všem, co jste
přišli a projeli se na Vlašťovce.

10. listopadu proběhla poslední le-
tošní brigáda. Vyklízela se „žirafárna“, 
aby drezínky měly důstojné stání a na 
zimu azyl.

V nakladatelství Grada byla právě 
vydána kniha Opuštěné železnice. Je
plná originálních fotografií z celého
světa. Exkluzivně byla zařazena i naše 
stanice ve Střezimíři. Možný tip pro 
vánoční dárek. 
Vám všem, kteří nás stále podporujete 
a pomáháte upřímně děkujeme.
Přejeme krásné Vánoce, pevné zdraví 
a štěs� v novém roce 2024.

Za ŽeČeS Střezimíř Jarda Kmoch

Událost, která nás všechny 
zasáhla bylo nedávné úmrtí 
našeho dlouholetého člena, 
mysliveckého hospodáře, 

milovníka lesa a myslivosti, 
kynologa, organizátora, 

přispěvatele do tohoto plátku
a správného chlapa

Ing. Pavla Pavlíka,

který zemřel po dlouhé těžké 
nemoci. Jeho skon hluboce 
zasáhl nejen jeho rodinu,

ale i spoustu přátel,
což ostatně bylo vidět na účasti 

při jeho poslední cestě.

Čest jeho památce.
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Vzpomínky pamětníků
Do podzimního čísla obecního „plátku“ připravila redaktor-
ka Hanka Pavlíková rozhovor s paní Věrou Zíkovou. 

Paní Zíková, jak jste prožila mládí?
Narodila jsem se ve Střezimíři v roce 1940. Měla jsem o 10
a 14 let starší dva sourozence. Ve škole ve Střezimíři byl pan 
řídící Zemánek. Mě učila paní učitelka Procházková a paní 
učitelka Fořtová, která bydlela na zámku. Ve třídě nás bylo 
celkem 29 dě�. Vzpomínám na svoje spolužáky Maru Sedlá-
kovou, Maru Hášovou, Toníka Hrdinku (bývalý starosta Bo-
ro�na), Jirku Švába, Káju Palečka a Fandu Richtra z Mezna.
Ve 14 letech jsem ukončila školní docházku a pomáhala do-
ma s hospodářstvím. Od 15 let jsem začala pracovat s paní 
Melichovou v lese, sázely jsme stromky, loupaly tyče. Tři ro-
ky jsem pracovala u Lesních Závodů Planá nad Lužnicí, pak 
jsem s paní Sedlákovou, Kyptovou a Sedláčkovými z Hatova 
začala pracovat u LZ Vysoký Chlumec. Vzpomínám, jak jsme
pěšky chodili sázet stromky na Kvašťov a za den si vydělali 
20,- Kčs. K práci bylo i trochu zábavy. Chodili jsme tancovat 
nejen ve Střezimíři, ale i do okolí. Na taneční zábavě jsem

Vystupujeme jak opakovaně, kde už 
nás znají a rády se tam vracíme, tak
i na místech nových. Většinou na do-
poručení či si nás zvou po shlédnu� 
našeho vystoupení na nějaké z akcí.
Přestože si v létě většinou užíváme 
prázdniny, letos jsme udělaly výjimku.
Pro obec a okolí je to samozřejmé.
Vystoupily jsme na turnaji v Petangue 
s rozverným tancem a následně se 
naše členky staly modelkami „módní 
přehlídky”.

Následovalo vystoupení v sousedním 
Červeném Újezdě, kde ve Ville Vallile
probíhalo loučení s létem. To jsme ještě
nevěděly, že letní akce zdaleka nekončí.
Vydařilo se i posvícení ve Střezimíři, 
které si postupně získává své hosty.
Také my jsme zde měly svůj stánek,
kde kromě jiného bylo možno zakou-
pit upomínkové předměty s naším lo-
gem. Soudě podle jejich vyprodání, má-
me své fanoušky a díky nim i do bu-
doucna postaráno o další vystoupení.
Tomu nasvědčuje plnící se kalendář účin-
kování souboru na příš� rok.
Obzvláště nás těší, že jsme mohly při-
spět na charita�vní cyklojízdu ve pro-
spěch dě� pos�žených au�smem, kte-
rá naší obcí projížděla. Neplánovaně jsme
peloton zastavily, občerstvily a k tomu 
jim krom finančního příspěvku i zatan-
covaly.
Nově máme i svou nástěnku v místní 
hospůdce. Budeme zde pravidelně ob-
měňovat fotografie, abychom se Vám 
neokoukaly.
Ve škole, kde "trénujeme", máme od
dubna také svou klubovnu. Tancování 
nás baví. Je nejen koníčkem, ale záro-
veň i skvělou "únikovkou". 

O to větší radost máme, když se Vám 
naše někdy i dost komická vystoupení
stále líbí.
Nemohly bychom ale vystupovat bez 
podpory obce zastoupené Bc. Milošem
Jelínkem a ostatních místních spolků. 
V prvé řadě SDH Střezimíř.

Chceme všem našim příznivcům 
poděkovat a popřát hodně štěs�

a zdraví do roku 2024.

se seznámila i se svým man-
želem. Ve svých 21 letech 
jsem se vdala. V roce 1962 
se nám narodil syn Jiří. Po 
roce a půl jsem šla do práce 
a Jiříka nám hlídal můj ta�-
nek. Od rodičů jsme dostali 
domek a začali ho svépomo-
mocí přestavovat. Pracova-
la jsem v nemocnici ve Stup-
čicích, kde jsem pomáhala
v kuchyni a uklízela kancelá-
ře, abych nepřišla do styku
s pacienty. Bylo zde infekční 
oddělení. Tam se mnou pra-
covala paní Pejšová a paní 

Soubor Labutěnky má za sebou další úspěšný rok

Lapaňová. V roce 1964 se nám narodila dcera Jana, o deset 
let později syn Pavel. Po dětech jsem začala pracovat v 
místní základní a mateřské škole jako kuchařka a pracovala 
jsem tam až do odchodu do důchodu. 

Na co ráda vzpomínáte? 
Ráda vzpomínám na maškarní průvody s paní Činčurovou, 
Kyptovou a Oprišovou. Ještě nedávno jsem sedávala s paní 
Stejskalovou, Šimkovou, Oprišovou, panem Musilem a Hala-
mou v autobusové čekárně napro� obecní hospůdce. Jarda 
Šimek si z nás dělal legraci, kdy že nám pojede autobus a 
paní hos�nská Romana Dvořáková nám nabízela pivo. Moc 
hezky jsme si tam vždycky popovídali a nasmáli se. 

Jak hodno�te dosavadní život?
Celý život jsem se starala a vařila pro ostatní. S Jendou jsme 
prožili v manželství 62 spokojených let. Teď jsem moc ráda, 
že v obci funguje dovážka jídla z Vo�c, vaří opravdu dobře.
Využívám sociálních služeb Boro�n, pomáhá mi rehabili-
tační sestra a velké díky za zdravotní péči patří paní doktorce
Zítkové. A samozřejmě nejvíce chci poděkovat celé své rodi-
ně, za všechnu lásku a pomoc ve stáří nejen mně, ale i mému 
manželovi. I vy všichni jste ho znali, v době tvůrčích let pra-
coval pro obec, koníčkem mu bylo včelaření.  

Vaše Labutěnky
Jana Žikovič
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Výzvy, ztráty a nálezy, k zamyšlení . . .
Uzávěrka dalšího čísla „Občasníku“ je plánována na 30. dubna 2024. Budeme se těšit na vaše příspěvky, 
připomínky a články o činnosti spolků, které můžete zaslat na adresu: obcasnik.strezimir@seznam.cz
nebo je lze v tištěné formě vhodit do schránky obecního úřadu.

Děkujeme všem přispěvatelům do tohoto čísla.

Služby v obci
Obecní úřad

Knihovna
Obecní dům 
č.p. 6

Česká pošta

Ordinace
obvodního
lékaře

Potraviny
a smíšené
zboží
Střezimíř

Poradna
Obecní dům
č.p. 6

Střezimířská
hospoda

Bc. Miloš Jelínek
Miloslava Mindlová

Jaruška Králová
Ing. Jaroslava Pohanová

Ivana Jelínková
Tel.: 954 225 787

MUDr . Jana Zítková

Petra Nováková
Tel.: 604 421 800

Yvona Kunová
Tel.: 607 510 366

Milan Dvořák
Tel.: 606 590 136

Pondělí      8:00 – 11:00 hod.

Úterý       17:00 – 18:00 hod.

Pondělí, středa, čtvrtek               8:00 – 11:00 hod.

Pondělí      15:00 – 18:00 hod.
Čtvrtek        8:00 – 11:00 hod.

Dle dohody

Pondělí – úterý   zavřeno
 středa – neděle
               16:00 – 21:00 hod.

Psychoterapie,
pomoc rodinám
s onkologickým
onemocněním

Během otev. doby
na sále možnost
hry stolního tenisu 

Středa        8:00 – 11:00 hod.    13:00 – 17:00 hod.
Čtvrtek      8:00 – 11:00 hod.

Čtvrtek      9:00 – 10:00 hod.

Pondělí
Úterý
Středa
Čtvrtek
Pátek
Sobota

Úterý, pátek                                 13:00 – 16:00 hod.

8:00 – 11:00 hod.
8:00 – 13:00 hod.
8:00 – 11:00 hod.
8:00 – 11:00 hod.
8:00 – 11:00 hod.
8:00 – 11:00 hod.

15:00 – 17:00 hod.

15:00 – 17:00 hod.

PF 2024Příjemné prožití Vánoc, radostného Silvestra,Příjemné prožití Vánoc, radostného Silvestra,
dobrou stopu a pevné zdraví po celý rokdobrou stopu a pevné zdraví po celý rok

Příjemné prožití Vánoc, radostného Silvestra,
dobrou stopu a pevné zdraví po celý rok

Bc. Miloš Jelínek, starostaBc. Miloš Jelínek, starostaBc. Miloš Jelínek, starosta

Vám za celé zastupitelstvo obce StřezimířVám za celé zastupitelstvo obce Střezimíř
  

Vám za celé zastupitelstvo obce Střezimíř
 přejepřejepřeje
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